
5. 6. 2002

Vezměte, prosíme, na vědomí, že text článku odpovídá platné právní úpravě ke dni publikace.

Radní z Olomouce se chystají ve městě zavést
"suchý zákon"
Omezit konzumaci alkoholu na
veřejných prostranstvích po vzoru některých zemí Spojených států
či severu Evropy se rozhodli olomoučtí radní. Domácí inspirací se
jim stali kolegové z Mladé Boleslavi a Neratovic.
"Dostali jsme podněty od občanů, že v některých částech města
se lidé na veřejnosti opíjejí a
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či severu Evropy se rozhodli olomoučtí radní. Domácí inspirací se
jim stali kolegové z Mladé Boleslavi a Neratovic.
"Dostali jsme podněty od občanů, že v některých částech města
se lidé na veřejnosti opíjejí a znečisťují prostranství,"
vysvětlil dnes novinářům náměstek primátora Jan Látal, proč se
rada začala problémem zabývat. Podle něj se podobná sorta lidí
soustřeďuje u stánků s lahvovými alkoholickými nápoji a přímo na
místě je popíjí.
Radnice po zkušenostech z jiných českých měst však nechce
vyhlašovat prohibici plošně po celém městě, ale jen v lokalitách,
kde si lidé na tyto problémy stěžují. Náměstek Pavel Horák
podotkl, že zatím radním není jasné, jak mají zabránit tomu, aby
se skupinky opilců přesunuly o pár ulic dál. "Necháme udělat
právní analýzu vyhlášek v Neratovicích a Mladé Boleslavi, kde už
s touto tematikou mají zkušenosti, a podle toho se zařídíme,"
řekl Horák.
Radnice v Mladé Boleslavi přijala protialkoholní vyhlášku už
v roce 2000, okresní úřad ji však pozastavil právě proto, že
zákaz platil plošně. Upravená norma platí od loňského roku na 15
místech města a radní s ní mají dobré zkušenosti. Lidé pití
alkoholu na veřejnosti podstatně omezili.
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